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Protokół 42/2013 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 

Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 20 sierpnia 2013 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone wg załączonej listy 

obecności.  

Powitał zebranych i posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Pan Czesław Polit.  

 

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Informacja nt. gospodarki odpadami komunalnymi (ciekłymi i stałymi) w Gminie 

Stryków. 

2. Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.1 .  

Pan Włodzimierz Długołęcki dyrektor ZGKiM w Strykowie poinformował, że od 1 lipca br. 

zakład nie zajmuje się odbiorem nieczystości stałych z nieruchomości zamieszkałych. Jednak 

firma, która wygrała przetarg wystąpiła z pismem do burmistrza o zezwolenie, aby ZGKiM 

mógł jako podwykonawca odbierać odpady komunalne od naszych mieszkańców. Burmistrz 

wyraził taka zgodę, poza tym Zakład odbiera śmieci z koszy ulicznych, od firm, z 

pojemników do segregacji Odpadów, oraz likwiduje dzikie wysypiska. Jeśli chodzi o 

nieczystości płynne to są podpisane umowy z mieszkańcami, którzy chcą te nieczystości 

wywieźć. Obłożenie jest bardzo duże, w ciągu trzech dni od zgłoszenia następuje realizacja 

zamówienia.  

Radny Witold Śliwkiewicz pytał, czy po wejściu w życie nowej ustawy śmieciowej stan 

pracowników w Zakładzie jest taki sam, czy były  zwolnienia.  

Dyrektor ZGKiM odpowiedział, że do chwili obecnej pracuje ta sama załoga, pracy jest 

dużo, poza zbieraniem śmieci pracownicy są wykorzystywani do innych prac.  

Paweł Kasica Przewodniczący Rady Miejskiej pytał odnośnie umowy z Firma RS II na 

podwykonawstwo, jakie stawki w/w firma zaproponowała. Następne pytanie dotyczyło 

proporcji zadeklarowanego sposobu odbioru śmieci segregowanych do niesegregowanych.  

Dyrektor ZGKiM powiedział, że była wykonana kalkulacja, stawki nie są krzywdzące dla 

zakładu.  

Pani Bożena Motylińska z-ca burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że w przybliżeniu, 

ponieważ cały czas jest to proces płynny, zmienia się na korzyść sposobu segregowanego. 

Mieszkańcy po przetargu składają korekty deklaracji zaznaczając sposób odbioru na 

segregowany. Ta proporcja wynosi mniej więcej 60%-70% segregowane, pozostałe to 

zmieszane. Składają także osoby pierwszy raz deklarację, bo zapomnieli, jest ich ok. 10%, 

sporo deklaracji złożyli działkowicze.  

Przewodniczący Komisji pytał ilu działkowiczów złożyło deklaracje w Urzędzie, a ilu 

podpisało umowy z ZGKiM w Strykowie.  

Pani Bożena Motylińska z-ca burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że od 1 lipca 185 

działkowiczów podpisało umowy na odbiór odpadów komunalnych z ZGKiM w Strykowie, 

ale jest dużo takich działkowiczów, którzy po wezwaniach z Urzędu odpowiadają, że nie będą 

składać deklaracji, bo nie przebywają na działce. Będą kontrole w tym zakresie. Jeśli chodzi o 

odbiór odpadów od naszych stałych mieszkańców to muszą wziąć pod uwagę zapis w 

regulaminie, który mówi, że kosze muszą być wystawione już od godziny 6.00 w dniu ich 

odbioru. Do tej pory było dużo telefonów od mieszkańców, że u sąsiada śmieci są zabrane, a 

u mnie nie. Po monicie w Urzędzie, pracownik dzwonił z pretensjami do firmy, aby śmieci 
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zostały zabrane. A okazuje się, że śmieci nie były wystawione o godz. 6.00, tylko później, 

kiedy firma już zabrała śmieci z danej miejscowości. Dziś w dzień odbioru pracownik firmy 

odbierającej śmieci poinformował Urząd, że na Kalinowie były wystawione 4 kubły, w 

Rokitnicy 6. Sołtysi dzwonili z pretensjami, że śmieci nie odebrano, a przyczyną tego jest 

niewystawienie kosza rano do godz. 6.00. Nasz gmina jest rozległa, zdarza się, że firma nie 

dojedzie, ale sytuacje opisane wcześniej nie mogą mieć miejsca, firma nie będzie ponownie 

objeżdżać tych miejscowości. Kwestia doręczania pojemników do segregacji odpadów – 

firma przedstawiła nam listę mieszkańców, których trzy razy nie zastała chcąc zostawić 

właściciela. W takiej sytuacji właściciele nieruchomości sami muszą odebrać pojemnik w 

ZGKiM w Strykowie bądź w siedzibie firmy w Zgierzu.  

 

Paweł Kasica Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył problem wielkości koszy na rodzin 

pięcio i więcej osobowych. Kosz 120l jest za mały na takie rodziny.           

 

Pani Bożena Motylińska z-ca burmistrza M-G Stryków poinformowała, że według zapisów 

uchwały na jednego mieszkańca przypada 15l odpadów segregowanych, więc gdy jest do 

rodzina pięcioosobowa kosz 120l powinien wystarczyć. Mieszkańcy powinni zgłaszać, ze 

mają za małe kosze, wtedy będzie wymiana na większy.  

 

Radny Sławomir Źródło pytał, czy w dalszym ciągu jest bałagan przy segregacji śmieci. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że największy bałagan jest tam, gdzie są działki, 

w tych miejscach będą zabierane pojemniki do segregacji i stawiane w miejscach, których 

panuje porządek. Niestety na działkach rekreacyjnych jest największy bałagan.  

 

Ad. 2. Sprawy różne. 

 

Radny Karol Lenart poprosił o zaopatrzenie części sprzedających na targowisku w nowe 

cenniki usług. Niektórzy twierdza, że nie wiedzą za co płacą.  

Dyrektor ZGKiM w Strykowie poinformował, że takie cenniki były rozdawane. 60% 

sprzedających nie chce wziąć pod uwagę zmian cennika, powiedzieli, ze nie będą płacić po 

nowemu.  

Radny Łukasz Orłowski poprosił o ustawienie większej ilości koszy w parku miejskim w 

Strykowie.  

Radny Marek Gierat wnioskował o wykoszenie pobocza drogi Wrzask – Bronin oraz 

pobocza drogi od Koźla na Zagłobę.  

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że po wprowadzeniu nowej organizacji ruchu 

zostały skierowane pisma na policję w Strykowie i policję autostradową, aby dyscyplinowały 

kierowców, którzy nie przestrzegają nowego oznakowania.  

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak.   

 

 

 

                                                                                          Przewodniczący  

                                                                       Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

                                                             i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Rady  

 

                                                                                            Czesław Polit 


